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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

İstanbul genelinde 
yürütülen kentsel 
dönüşüm çalışmaları 
için toplamda 128 
milyar lira kaynak 
kullanıldığını belirten 
Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Yarısı 
Bizden kampanyasıyla 
toplamda 350 bin 
konutun dönüşümünü 
gerçekleştirmeyi 
hedefliyoruz. 
Kampanyamız 
kapsamında her bağımsız 
bölüm için toplamda 
1,5 milyon liralık destek 
vereceğiz. Bunun 100 bin 
lirası kira desteği olmak 
üzere 800 yüz bin lirası 
hibe, 700 bin lirası çok 
uygun şartlarda kredi 
şeklinde verilecektir” 
dedi. Erdoğan, 6 milyon 
konutun risk altında 
olduğunu 2 milyonun 
acilen dönüştürülmesi 
gerektiğini belirtti.

DÖNÜŞECEK EVLER 
İÇİN 1,5 MİLYON LİRA 
DESTEK VERİLECEK
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HABER 02

Esenler yeni bir eğitim 
tesisine daha kavuştu. 

Esenler Tuna Eğitim 
Vadisi Projesi törenle  

hizmete açıldı.

ESENLER 
TUNA 
EĞİTİM 
VADİSİ 
AÇILDI Esenler Tuna Eğitim Vadisi Projesi açılış törenine; Milli Eğitim Bakanımız Yusuf Tekin, 

İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, İstanbul Valimiz Davut Gül, Esenler Belediye 
Başkanımız M. Tevfik Göksu katıldı.

İNSANLIĞI TEMEL ALAN ESERLER KAZANDIRIYORUZ
Açılışı yapılan eserin milletimize hayırlı olmasını dileyen İl Başkanımız Kabaktepe, “İstanbul’umuza 

ve milletimize fayda sağlayan, okul yaptıran hayırseverlerimize teşekkür ediyor, insanlığı temel alan, 
insanların yetişmesi için çalışan bakanlarımıza ve emek gösteren herkese şükranlarımı sunuyorum. 
Biliyoruz ki, bu okullarımızdan ülkemize büyük eserler kazandıran nice öğrenciler çıkacaktır. Herkese 
hayırlı olsun.” dedi.
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İl Siyasi ve Hukuki İşler Komisyon 
toplantımız İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi. İl Başkanvekilimiz, 
Siyasi ve Hukuki İşler Başkanımız Akın 
Bayram’ın başkanlığında gerçekleştirilen 
toplantımız İl SHİB komisyonu 
üyelerimizin katılımlarıyla yapıldı.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram’ın siyasi gündem 
değerlendirmesiyle başlayan toplantımızda İstanbul 
Milletvekillerimiz ve teşkilatlarımızla birlikte yapılan 
Yeniden İstanbul programları değerlendirildi. 

Komisyon toplantımızda yaklaşan 2024 Yerel Seçimleri ana 
gündem maddesi olarak ele alındı. İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram ve Siyasi ve Hukuki İşler komisyonu üyelerimiz toplantıda 
önümüzdeki süreçte yapılacak olan çalışmalar hakkında istişarede 
bulundu. Toplantımız dilek ve temennilerin ardından sona erdi.

İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER KOMİSYON 
TOPLANTIMIZI GERÇEKLEŞTİRDİK
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3 KADEME İLÇE 
SEÇİM İŞLERİ BİRİM 

BAŞKANLARI TOPLANTISI 
İL BAŞKANLIĞIMIZDA 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ

3 Kademe İlçe Seçim 
İşleri Birim Başkanları 
Toplantımız, İl Seçim İşleri 
Başkanımız Av. Muammer 
Birdal öncülüğünde; İl Seçim 
İşleri Komisyon Üyelerimiz 
ve 39 ilçe 3 Kademe Seçim 
İşleri Birim Başkanlarımızın 
katılımıyla İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirildi.



Gerçekleştirilen İl Seçim İşleri 
Komisyon Toplantısı sonrasında 
başlayan Birim Başkanları 
Toplantımızda; İl Seçim İşleri 

Başkanımız Av. Muammer Birdal, 2024 Mahalli 
İdareler Seçimlerinin hazırlıklarına başlanıldığını 
ifade etti. Geride bıraktığımız seçim zaferinde 
olduğu gibi bu seçimlere de tekrar aynı heyecanla 
hazırlandıklarını ekledi.

Bunun yanı sıra, İl Seçim İşleri Başkanımız Av. 
Muammer Birdal; “Sandıklarda milletin iradesine 
aykırı, taraflı ve yasal olmayan iş ve işlemlerin 
yapılmasına müsaade edilmeyeceğini, sandıklara 
sahip çıkılacağını, asla ve asla bir oyumuzun 
dahi zayi olmayacağını belirtti. Seçimin sandıkta 
kazanıldığı idrakiyle ilk günden beri hiç durmadan 
çalıştık. Allah’a çok şükür ki son noktamız olan 
harman noktasından da alnımızın akı ve büyük 
bir zaferle çıkabilmek bizlere nasip oldu. 2024 
Yerel Seçimlerinden de aynı zaferle çıkacağız.” 
ifadelerinde bulundu. 

Toplantının kapanış kısmında ise İl Seçim İşleri 
Başkanımız Av. Muammer Birdal, gündemle ilgili 
olarak Seçim İşleri Komisyon üyelerine ve İlçe 
Seçim İşleri Başkanlarına söz vererek, görüş ve 

önerilerini dinledi. Dilek ve temennilerin ardından 
gerçekleşen fotoğraf çekimi sonrasında sona eren 
toplantıya iştirakları sebebiyle tüm katılımcılara 
teşekkür edildi.
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AK Parti İstanbul İl Dış İlişkiler 
Başkanımız Dr. M. Emin Saraç 
ve beraberindeki heyet, 
Başkonsolosluklar Nezaket 

ziyaretleri kapsamında Bulgaristan 
Cumhuriyeti ve Karadağ Cumhuriyeti’nin 
İstanbul Başkonsoloslarını makamlarında 
ziyaret etti. Önümüzdeki aylarda 
gerçekleştirilecek olan Başkonsoloslar 

Resepsiyonu hakkında da ön 
bilgilendirme yapılan görüşmelerde, 
ülkeler arasında kökleri tarihe 
uzanan kültür benzerliğine dikkat 
çekildi. Bulgaristan başkonsolosu 
Sn. Vassil Valchev, Tükiye’nin sınır 
komşusu olmasından ve özellikle sınır 
güvenliği ve narkotikle mücadele 
hususundaki yakın işbirliğinden 

duyduğu memnuniyeti ifade etti. 
Yine NATO üyesi olan Karadağ’ın 
İstanbul Başkonsolosu Sn. Branislav 
Karadzic, Türkiye’nin NATO açısından 
sahip olduğu stratejik öneme ve 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
ERDOĞAN’ın kardeşlik politikasının 
Balkan coğrafyası açısından önemine 
vurgu yaptı.
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BULGARİSTAN VE KARADAĞ 
BAŞKONSOLOSLUKLARINA 
NEZAKET ZİYARETİ 



İl Sosyal Politikalar Yürütme 
Kurulu toplantısının ardından 
gerçekleşen toplantıya 
Bölge Koordinatörlerimiz, 

Komisyon Başkanlarımız ve İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanlarımız katılım 
sağladılar.

Toplantıda Aralık ayında yapılan 
Sosyal Politikalar Başkanlığımızın 
çalışmaları ile ilgili bilgilendirmeler 
yapıldı. Başta hane ziyaretleri olmak 
üzere Ocak ayında yapılması planlanan 
çalışmalar ile ilgili istişarelerde 
bulunuldu.

Beylikdüzü İlçe Sosyal 
Politikalar Başkanımız 
Zehra Korkmaz ve 
Komisyon üyelerimiz 

22 Aralık Dünya Paramedikler 
günü münasebetiyle Beylikdüzü 
ilçemizdeki 112 Acil Servis komut 
noktalarına ziyarette bulunup bu 
anlamlı günlerini kutladılar. Cefakar 
sağlık çalışanlarımıza hediye olarak 
duvar saati, tepsi ıslak mendil ve 
kolonya hediye ettiler.
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İLÇE SOSYAL 
POLİTİKALAR 
BAŞKANLARI 
TOPLANTISI 
YAPILDI

CEFAKAR SAĞLIK 
ÇALIŞANLARINA 
ZİYARETLER

İlçe Sosyal Politikalar Başkanları Aralık 
ayı toplantısı İl Başkan Yardımcımız 

Mehmet Fatih Serdar’ın riyasetinde İl 
Başkanlığımızda gerçekleştirildi.



TUZLA
İlçe Engelliler Koordinasyon Merkezimiz 
ve üyeleri engelli kardeşlerimize hane 
ziyaretleri gerçekleştirerek hasbihalde 
bulundular.
AVCILAR
İlçe Sosyal Politikalar Başkanımız Ayşe 
Narinlik ve İlçe Engelliler Koordinasyon 
Merkezi Başkanımız Leyla Kırdudu hane 
ziyaretlerinde bulundular. Yeşilkent, 
Denizköşkler ve Cihangir mahallelerinde 
bulunan engelli vatandaşlarımıza ve 
ailelerine misafir oldular.
FATİH
İlçe Engelliler Koordinasyon Merkezi 
Başkanımız İlyas Yıldız ve İlçe EKM 
üyelerimiz engelli kardeşlerimize medikal 
malzeme desteklerinde bulundular. 
Ayvansaray, Balat, Derviş Ali, Karagümrük 
ve Hırka-i Şerif mahallelerinde yapılan 
ziyaretlerde daha önceden belirlenen 
medikal malzeme ihtiyaçları karşılandı.
BEYOĞLU
Beyoğlu İlçe Sosyal Politikalar Başkanlığı 
Engelliler Koordinasyon Merkezimiz 
ilçemizde bulunan engelli vatandaşlarımıza 
hane ziyaretleri gerçekleştirdi. Beyoğlu 
ilçemizin tüm mahallelerinde yapılan 
ziyaretlerde hayırsever işadamlarının 
yardımları ihtiyaç sahibi hanelere ulaştırıldı.
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ENGELLİLER KOORDİNASYON 
MERKEZİ ÇALIŞMALARIMIZ



İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığı Şehit Yakınları 
ve Gaziler Koordinasyon 
Merkezimizin koordinesinde 
ilçelerimizde vatan uğruna 
canlarını feda eden 
kahraman şehitlerimizin 
ailelerine ve gazilerimize 
hane ziyaretleri 
gerçekleştirildi.

İlçe Şehit Yakınları ve Gaziler 
Koordinasyon Merkezi 
Başkanlarımızın öncülüğünde 
yapılan ziyaretlerde şehit 
yakınları ve gazilerimiz ile samimi 

sohbetlerde bulunarak görüş, talep ve önerileri 
not alındı. Ziyaretlerde aziz şehitlerimiz 
anılarak kahraman gazilerimiz ile hatıraları 
üzerine duygusal anlar yaşandı.

İl Şehit Yakınları ve Gaziler Koordinasyon 
Merkezimiz ilimizde bulunan aziz şehitlerimizin 
ailelerine ve kahraman gazilerimize hane 
ziyaretlerine devam edecek.

 www.akpartiistanbul.com                 

SOSYAL POLİTİKALAR 09

KIYMETLİ ŞEHİT 
YAKINLARI VE 
GAZİLERİMİZE 
ZİYARETLER



ADALAR
Adalar İlçe Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezi 
Başkanımız Celil Topuz 
ve İlçe YKM yönetim 
kurulu üyelerimiz 
Adalar’da bulunan kıymetli 
büyüklerimize ziyaretlerde 
bulundular.
BAYRAMPAŞA
Bayrampaşa İlçe Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezi 
Başkanımız Rıfat Cıga 
ve İlçe YKM yönetim 
kurulu üyelerimiz 
Güngören’de ikamet eden 
büyüklerimizin hanelerine 
misafir oldular.
GÜNGÖREN
Güngören İlçe Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezi 
Başkanımız Mehmet Bağış 
ve ilçe YKM yönetim 
kurulu üyelerimiz kıymetli 
çınarlarımız ile birlikte 
olarak samimi sohbetler 
gerçekleştirdiler.
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YAŞLILAR KOORDİNASYON 
MERKEZİ ÇALIŞMALARIMIZ
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Macaristan Başbakanı 
Viktor Orban ile ortak basın 
toplantısı düzenledi. Başkan 

Erdoğan, “Orban’la akdettiğimiz ortak 
siyasi bildiri ile stratejik ortaklık düzeyindeki 
ilişkilerimizi geliştirilmiş stratejik ortaklık 
seviyesine taşıdık.” dedi.

 “ÖNÜMÜZDEKİ YÜZYIL 
TÜRKİYE’NİN OLACAK”

Macaristan Başbakanı Viktor Orban, Türkiye 
ile ticaret hacmini 2 katına çıkardıklarını 
kaydetti. Orban, Ukrayna/Rusya savaşında 
Türkiye’nin tahıl anlaşması ile sonuç aldığını 
bildirdi. Orban, vize serbestisi konusunda 
Türkiye’yi desteklediklerini ifade etti.

Orban, “Önümüzdeki yüzyıl için çok büyük 
bir proje ortaya koydunuz. Önümüzdeki 
yüzyıl sizin olacak. Buna inandık, anlaşmalar 
yaptık” dedi. Orban, “İlişkileri Geliştirilmiş 
Stratejik Ortaklık düzeyine yükselttik. Ötesi 
var mı bilmiyorum. Diplomaside bu, dostluk 
ve kardeşlik açısından en güçlüsüdür” 
sözlerine yer verdi.

CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN’DAN 
ULUSLARARASI TOPLUMA GAZZE ÇAĞRISI:

BU ASLİ BİR 
SORUMLULUK!
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, 16 anlaşma 
için imza töreninin ardından 
Macaristan Başbakanı 
Viktor Orban ile ortak basın 
toplantısı düzenledi. Başkan 
Erdoğan, “Uluslararası 
toplumun, İsrail’e doğru 
mesajların verilmesi ve 
yaşanan katliamın sona 
erdirilmesi noktasında 
asli bir sorumluluğu 
bulunuyor.” dedi. Erdoğan, 
“Acil ateşkesin tesisi ve 
çatışmaların yayılmasının 
önlenmesi için Türkiye 
olarak ilk günden beri yoğun 
diplomatik çaba harcıyoruz.” 
mesajını verdi.
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 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Macaristan ile Türkiye arasındaki 
ticaret hacmine dikkati çekerek, “Bu 
yılın ilk 11 ayı itibarıyla ticaret hacmimiz 
geçtiğimiz yılı geride bırakarak 4 milyar 
dolara yaklaştı, 6 milyar dolarlık müşterek 
hedefimize ulaşmakta kararlıyız.” dedi.

Başkan Erdoğan, Macaristan Başbakanı 
Viktor Orban ile düzenlediği ortak basın 
toplantısında, Budapeşte’de bulunmanın 
bahtiyarlığını yaşadığını, bugün aynı 
zamanda diplomatik ilişkilerin de tesis 
edildiği Türkiye-Macaristan dostluk 
anlaşmasının imzalanmasının 100’üncü yıl 
dönümü olduğunu belirtti.

Tarihi bağlar ve kültürel yakınlıkları 
güç aldıkları Macaristan’la dostane 
ilişkilerinin esasen bir asrın çok daha 
ötesine uzandığını kaydeden Erdoğan, 
bu yıl karşılıklı gerçekleştirilen çok sayıda 
üst düzey ziyaretle kapsamlı işbirliğiyle 
dostluğu pekiştirdiklerini ifade etti.

Erdoğan, Macar mevkidaşı Katalin 
Novak’ın mart ayında ülkeye resmi 
ziyarette bulunduğunu, Başbakan Orban’ı 
ise haziran ayında Ankara’da misafir 
ettiğini söyledi.

Orban’ı aynı zamanda mart ayında 
Ankara’da düzenlenen Türk Devletleri 
Teşkilatı Olağanüstü Zirvesi kapsamında 
da ağırladıklarını belirten Erdoğan, 
“Bu vesileyle Macaristan’ın gözlemci 
üye olduğu Türk Devletleri Teşkilatına 
katkılarından duyduğumuz memnuniyeti 
ifade etmek isterim. Ben de Macaristan 
Devleti’nin kuruluş günü kutlamaları ve 
Dünya Atletizm Şampiyonası etkinliklerinin 
bir bölümüne iştirak etmek üzere ağustos 
ayında Budapeşte’yi ziyaret ettim.” diye 
konuştu.
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“TİCARET HACMİNİ 
6 MİLYAR DOLARLIK 
HEDEFE ULAŞTIRMAKTA 
KARARLIYIZ”

Erdoğan, üst düzey temas ve istişarelerin 
ikili münasebetlere olumlu yansıdığını 
belirterek, şunları kaydetti:

“Bu yılın ilk 11 ayı itibarıyla ticaret hacmimiz 
geçtiğimiz yılı geride bırakarak 4 milyar dolara 
yaklaştı, 6 milyar dolarlık müşterek hedefimize 
ulaşmakta kararlıyız. Bu çerçevede mevcut 
karma ekonomik komisyon mekanizmasına 
ilaveten ekonomi ve ticaret ortak komitesini 
tesis ettik. Ortak komitenin ilk toplantısını 
önümüzdeki aylarda Türkiye’de düzenleyerek 
ticaret ve yatırımlarımıza ivme kazandıracağız. 
Karşılıklı yatırımları teşvik ediyor, firmalarımızın 
gerek Macaristan’da, gerek Türkiye’de, gerekse 
üçüncü ülkelerde işbirliğini destekliyoruz. 
Halihazırda verimli bir işbirliğine sahip 
olduğumuz savunma sanayii ve enerji gibi 
alanlarda bağlarımızı daha da güçlendirmeyi 
planlıyoruz.”

Orban ile başkanlık ettikleri Konsey 
Toplantısı’nda ikili ilişkileri tüm boyutlarıyla 
gözden geçirdiklerini dile getiren Erdoğan, 
iş birliğinin daha da güçlendirilmesi için ilave 
adımlar ele aldıklarını söyledi.

“TÜRK VE MACAR HALKLARI 
BİRBİRLERİNE DAHA DA 
YAKINLAŞACAKTIR”

Erdoğan, ziyaret vesilesiyle 
imzaladıkları anlaşmaların, münasebetlerin 
sağlamlaşmasına yardımcı olacağını 
vurgulayarak, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Orban ile önce akdettiğimiz ortak 
siyasi bildiriyle stratejik ortaklık düzeyindeki 
ilişkilerimizi, geliştirilmiş stratejik ortaklık 
seviyesine taşıdık. Bu aynı zamanda geleceğe 
yönelik vizyonumuzun da bir göstergesidir. 

TÜRKİYE-MACARİSTAN 
KÜLTÜR YILI AÇILIŞ 
PROGRAMI’NA KATILDI
Macaristan’ın başkenti Budapeşte’de 
temaslarını sürdüren Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, Macaristan 
Cumhurbaşkanı Katalin Novak ve 
Başbakan Viktor Orban ile birlikte 
Türkiye-Macaristan Kültür Yılı Açılış 
Programı’na katıldı.
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Viktor Orban’a Togg jesti! 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, resmi temaslarda bulunmak üzere geldiği Macaristan’ın başkenti Budapeşte’de, Macaristan Başbakanı 
Viktor Orban’a Türkiye’nin yerli otomobili Togg hediye etti. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Macar mevkidaşı Katalin Novak ile Sandor 
Sarayı’nda görüşmesinin ardından Karmelita Manastırı’na geçti. Erdoğan, iki ülke arasındaki ilişkilerin 100. yılına özel hazırlanan “HU TR-100 plakalı” 
Togg’u kullanan Başbakan Orban’a otomobil hakkında bilgi verdi. Başbakan Orban da Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a Macar atı hediye etti.

2024 boyunca idrak edeceğimiz Türkiye-Macaristan Kültür Yılı’nın açılış törenini 
bu akşam Cumhurbaşkanı Sayın Novak’ın da katılımıyla Sayın Başbakan ile birlikte 
gerçekleştireceğiz. Bir yıl boyunca sürecek etkinlikler Türk ve Macar halklarını 
birbirlerine daha da yakınlaştıracaktır.” Erdoğan, ikili görüşmelerde Türkiye, 
Avrupa Birliği ilişkileri, Ukrayna ve Gazze’deki gelişmeler dahil olmak üzere güncel 
meseleleri ele aldıklarını söyledi. Erdoğan, 2024 yılının ikinci yarısında Avrupa Birliği 
dönem başkanlığını üstlenecek Macaristan’ın, Türkiye’nin birliğe tam üyeliğine 
desteğini güçlü bir şekilde tekrar vurgulamasından memnuniyet duyduğunu 
belirterek, “Macaristan’a dönem başkanlığında şimdiden başarılar diliyorum. 
Filistin’de ve Ukrayna’da savaşın, şiddetin çözüm olmadığı noktasında Macar 
dostlarımızla hemfikiriz.” dedi. 

“GAZZE’DE İSE İSRAİL VAHŞETİNİN  
SONA ERMESİ İÇİN ÇALIŞIYORUZ”
Ukrayna’da diplomatik çözüm odaklı çalışmalara ağırlık verilmesi 
gerektiğini en başından bu yana seslendirdiklerini, Türkiye olarak, 
taraflardan talep olması halinde yarım kalan İstanbul sürecini tekrar 
canlandırmaya hazır olduklarını söyleyen Erdoğan, şunları kaydetti:
“Gazze’de ise İsrail vahşetinin bir an evvel sona ermesi için tüm gücümüzle 
çalışıyoruz. Acil ateşkesin tesisi ve çatışmaların yayılmasının önlenmesi 
için Türkiye olarak ilk günden beri yoğun diplomatik çaba harcıyoruz. 
Son gelişmelerle birlikte, 1967 sınırlarında bağımsız, egemen, toprak 
bütünlüğüne haiz Filistin Devleti’nin tesisinin artık kaçınılmaz olduğunu bir 
kez daha gördük. Uluslararası toplumun, İsrail’e doğru mesajların verilmesi 
ve yaşanan katliamın sona erdirilmesi noktasında asli bir sorumluluğu 
bulunuyor. Bu bağlamda, dostumuz Macaristan’ın da gereken katkıyı 
sağlamaktan geri durmayacağına gönülden inanıyorum.”
Erdoğan, Macaristan Cumhurbaşkanı Katalin Novak ve Başbakan Viktor 
Orban başta olmak üzere tüm Macar dostlara samimi misafirperverlikleri 
için teşekkür ederek, istişarelerin ve alınan kararların hayırlara vesile 
olmasını diledi. 
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, resmi temaslarda bulunmak 
üzere Macaristan’ın başkenti 
Budapeşte’yi ziyaret etmişti. Yurda 

dönüşte gündeme dair açıklamalarda bulunan 
Erdoğan, ziyaretini şu ifadelerle değerlendirdi:

 “MACARİSTAN İLE İKİLİ 
İLİŞKİLERİMİZDE GÜZEL 
GELİŞMELER VAR”

Türk Devletleri Teşkilatı sizin yüksek 
gayretlerinizle 2009’da kuruldu. Sizin özel 
gayretlerinizle Macaristan da gözlemci ülke 
olarak Türk Devletleri Teşkilatı’nın bir parçası 

haline geldi. Bugün mevcut durumda da Türkiye 
ile birçok noktada aynı istikamette kararlar 
aldıklarını görüyoruz. Türk Devletleri Teşkilatı 
ile Macaristan arasındaki bu ilişkinin acaba 
politikalarına da bir etkisi oluyor mu?

Macaristan ile Türk Devletleri Teşkilatı 
bağlamında gayet olumlu ilişkilerimiz söz konusu. 
Macaristan, teşkilatımız ile Avrupa Birliği arasında 
adeta bir köprü vazifesi görüyor. Macaristan’ın Türk 
Devletleri Teşkilatı ile Avrupa Birliği arasında ilişkilerin 
güçlendirilmesine katkı sağlayan bir konumu var 
ve bu çok kıymetli. Tabii ki bu Türkiye-Macaristan 
ilişkilerine de yansıyor. Macaristan Başbakanı Sayın 
Viktor Orban’la ilişkiler bugüne kadar hep olumlu 

istikamette gelişti. Avrupa Birliği’nde Türkiye’nin 
haklarına bakışta Orban’ın duruşu hep olumlu 
istikamette seyretmiştir. 2024’ün ikinci yarısında 
Avrupa Birliği Dönem Başkanlığı görevini alacaklar 
ve o süreçte çok daha farklı gelişmeler olabilir. 
Bugün kendisiyle bu hususu da konuştuk. Şu ana 
kadar 21 kez kendisiyle bir araya geldik. Sayın 
Orban, karşılıklı olumlu ilişkileri sürdürdüğümüz bir 
lider. Temenni ediyorum ki bundan sonraki süreçte 
de bakanlarımızın muhataplarıyla görüşmeleri ve 
mutabakatları işimizi çok daha kolaylaştıracaktır. 
Macaristan ile ikili ilişkilerimizde güzel gelişmeler var, 
o bakımdan ümitliyiz. Bundan sonraki süreçte de 
bunun böyle devam edeceğine eminim.

BİZDE KAVGA, GÜRÜLTÜ 
YOK, RAHATIZ... 

SONU İYİ 
OLACAK

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Macaristan Başbakanı 

Viktor Orban’ın daveti üzerine 
Macaristan’a ziyaret düzenlemişti. 

Yurda dönüşte uçakta gazetecilerin 
sorularını yanıtlayan Erdoğan, 

yerel seçimlerle ilgili önemli 
mesajlar verdi. Erdoğan, “Bizde 

kavga, gürültü yok, rahatız… 
Sonu iyi olacak. Ay sonuna kadar 

da peyderpey aldığımız bu 
temayüllerin neticelerini açıklamaya 

başlayacağız.” dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’dan yerel seçim mesajı:  
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“İSRAİL-FİLİSTİN SÜRECİ ÇOK 
DAHA FARKLI GELİŞECEKTİR”

BM Genel Kurulu’nda 7 Ekim’den bu yana 
ilk defa geçen hafta ivedilikle ateşkes çağrısı 
ezici bir çoğunlukla kabul edildi. Macaristan 
bir önceki oylamada ret oyu vermişti bu defa 
çekimser kaldı. Acaba Macaristan Başbakanı’na 
bu konuda bir telkininiz oldu mu?

BM Genel Kurulu oylamasının küresel sistemin 
sakatlığı neticesinde doğrudan bir yaptırım 
gücü maalesef yok ancak oylamada verilen 153 
kabul oyu, son derece değerlidir. Bu karar bütün 
dünyaya bir şey söylüyor. Oylamanın neticesinde 
ezici çoğunluk “Biz İsrail’in katliamlarına karşıyız 
ve Filistin’in yanındayız. Bir an önce bu saldırılar 
durmalıdır.” diyor. Bunu diyen ülkelerin içinde 
Güvenlik Konseyinin daimi üyeleri de bulunuyor. 
Hatta Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi’nin 
beş daimi üyesinden sadece Amerika Birleşik 
Devletleri İsrail’in yanında yer aldı ve ret oyu 
verdi. Bunun bile dünyaya bir şey anlatması 
lazımdır. Sadece 10 ülkenin, ki onlardan ikisi ABD 
ve İsrail, ateşkese hayır demesi ve kalıcı ateşkesin 
hala sağlanamamış olması düşündürücüdür. 
Bu yüzden her yerde “Dünya beşten büyüktür” 
ve “Daha adil bir dünya mümkün” diyoruz. Bir 
ülke, küresel sistemi kilitleyebiliyor. Macaristan 
çekimser kaldığına göre, demek ki o da ateşkesi 
destekleme tarafına doğru herhalde geçecektir. 
BM Genel Kurulu oylamasında ateşkese destek 
veren ülkelerin sayısı 121’den 153’e çıktı. Şimdi 
bu 153 kabul oyu ile bizim açımızdan olumlu 
yaklaşım daha da artacaktır ve İsrail-Filistin 
süreci çok daha farklı gelişecektir. Ben mesela 
ABD Kongresinde İsrail’e yardım ile ilgili kararın 
reddedilmesini de önemli buluyorum.

BIDEN’A DÜNYANIN 
BEKLEDİĞİ O TAVRI 
TAKINMALARI ÇAĞRISINDA 
BULUNDUM

Birleşmiş Milletler Genel Kurulundaki 
ateşkes oylamasının ardından yaptığınız “Daha 
adil bir dünya mümkün ama Amerika’yla 
değil” çıkışı çok ses getirdi. Aslında birçok 
ülkenin aklında olan ama dile getiremediği 
bir ifade bu. Amerika Birleşik Devletleri ile 
ilgili yaptığınız bu yorum, görüştüğünüz 
diğer dünya liderlerinde nasıl bir yankı 
buldu, kendileri bir şey söyledi mi? Amerika 
karşısında diğer dünya liderlerini yeteri kadar 
cesur buluyor musunuz? Bu çıkışın hemen 
birkaç gün sonrasında da ABD Başkanı Biden ile 
bir telefon görüşmeniz oldu. Burada dile geldi 
mi, kendisiyle ne konuştunuz?

Daha adil bir dünya için adil adımlar atmak 
şart. Amerika Birleşik Devletleri’nin bu süreçte 
tarihi bir sorumluluğu olduğuna ve bunu 

yerine getirmesi gerektiğine inanıyorum. O 
sorumluluk İsrail’i bu canilikten vazgeçirmek, 
Gazze’deki bu katliamı durdurmaktır. Fakat ABD 
bugüne kadar İsrail’i durdurmak şöyle dursun 
adeta teşvik etti. ABD’den cesaret ve güç alan 
İsrail ise ne uluslararası hukuk tanıdı ne insan 
hakları. “Nasıl olsa arkamda ABD var ve beni 

her şartta korur.” yaklaşımı ile hareket eden bir 
İsrail’den söz ediyoruz. Biden ile görüşmemizde 
ABD’ye o tarihi sorumluluğu hatırlattım. Tüm 
dünyanın beklediği o tavrı takınmaları çağrısında 
bulundum. Dünya İsrail’in durdurulması 
gerektiğini daha nasıl haykırabilir? BM zemininde 
de ülkelerin meydanlarında da haftalardır insanlık 

“AY SONUNDAN İTİBAREN TEMAYYÜLLERİN 
NETİCESİNİ AÇIKLAYACAĞIZ”
14-28 Mayıs seçimlerinden sonra Millet İttifakı darmadağın bir durumda. Bunda seçimin 
odağına sadece size karşı tavır almayı yerleştirdikleri için amaçlarının tükenmesinin etkisi 
olduğu yorumları da yapılıyor. İYİ Parti, CHP ile ittifak ve iş birliği konusunda tamamen 
ilişiğini kesti, seçime tek başına gireceğini açıkladı. İYİ Parti ile CHP arasında bu konuda 
düellolar yaşanıyor. CHP de bir çıkış noktası olarak DEM’e yönelmeye çalışıyor. Seçimlerin 
hemen ardından muhalefetteki bu dağınıklığı nasıl değerlendiriyorsunuz? Bu durum 2024 
Mart seçimlerini nasıl etkileyecek?
Biz bu konuda kendimize bakıyoruz, diğerleri ne yapmış, ne yapıyor bunun üzerinde 
durmuyoruz. Bizim şu anda Cumhur İttifakı olarak biliyorsunuz bir yolculuğumuz var. Burada 
da Milliyetçi Hareket Partisi ve AK Parti olarak beraber bu yolculuğumuzu devam ettiriyoruz. 
Görüşmelerimizi yaptık, yapıyoruz. Geçen hafta içinde malum gerek Yeniden Refah Partisi 
gerek HÜDA PAR gerek diğer iki ortağımızla da görüşmelerimizi yaptık. Şu an itibarıyla 
ekiplerimiz birbirleriyle temas halinde. Genel Başkan Vekilimiz Efkan Ala ile Genel Başkan 
Yardımcılarımız Ali İhsan Yavuz ve Yusuf Ziya Yılmaz bizim bu görüşmelerle görevlendirilmiş 
arkadaşlarımızdır. Bu arkadaşlarımıza gösterilen muhataplar kimlerse onlarla arkadaşlarımız 
görüşmeleri yapıyorlar. Biz de bu arada illerimizi, büyükşehirlerden başlamak üzere davet 
ediyor görüşlerini alıyoruz. Ankara, Adana, İzmir ve Pazar günü de İstanbul’da bütün 
arkadaşları davet ettik. Bu arkadaşlarımızla İstanbul’da toplantımızı yaptık. Şimdi, yarından 
itibaren tekrar kaldığımız yerden devam edeceğiz. Ay sonuna kadar da peyderpey aldığımız 
bu temayüllerin neticelerini açıklamaya başlayacağız. Bütün bunlarla beraber Cumhur 
İttifakı’nda ilçelerde kimlerle gireceğiz, Meclis üyeliklerinde kimleri Meclis üyesi olarak 
belirleyeceğiz, bunları arkadaşlarımız da birer birer görüşüyorlar. Şu ana kadar herhangi bir 
sıkıntı yaşamadan çalışmalarımız devam ediyor. Bizde kavga, gürültü yok, rahatız. Ama diğer 
ittifaktaki durumu zaten izliyorsunuz, benim size anlatmama gerek yok. Kavgayla, gürültüyle 
zaten bir yere varılmaz. İnşallah sonu iyi olacak.
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“yeter” diyor. Beyaz Saray önünde hatta ABD 
kongresinde bile bu haykırış yankılandı. Artık 
Amerika Birleşik Devletleri bu çağrılara kulak 
tıkamayı bırakmalıdır. İsrail sadece Filistinlileri, 
Gazze’yi değil insanlığı vurmaktadır.

Tarih buna sessiz kalanları yargılayacak ve 
mahkum edecektir. Adalet sadece Gazze’de 
sükunet ile sağlanmayacak maalesef. Dünyada 
çok çeşitli sorun alanları bulunuyor. Mesela Tahıl 
Koridoru mekanizması daha adil bir dünya için 
atılmış olumlu bir adımdı. Tahıl Koridoru’nu 
yeniden işletmemiz lazım. İhtiyacı bulunan 
Afrika ülkelerinin, buradan nasibini almalarını 
sağlamamız lazım. Rusya, Katar, Türkiye olarak 
üçlü bir dayanışma oluşturmuştuk. Bu koridordan 
gelecek tahılı mali noktada Katar destekleyecek, 
fabrikalarımızı çalıştırmak suretiyle bunları 
una çevirmek noktasında biz devreye girip 
işleyecek ve sonra da Afrika ülkelerine bunları 
gönderecektik. Bu planın takibini yapıyoruz. 
Yakında Rusya Devlet Başkanı Sayın Vladimir 
Putin ile görüşme yapıp, “Ne yapıp edip Tahıl 
Koridoru’nu işletelim” diyeceğiz. İnşallah ondan 
da olumlu cevaplar alarak yolumuza devam 
ederiz.

“’DURMAK YOK, YOLA 
DEVAM’ DİYORUZ”
Siz ilk günden beri hep Gazze’deki masumlar 
için çaba sarf ediyorsunuz. Fakat daha çok 
çaba sarf etmesi gereken bazı İslam ülkelerinin 
sessiz kaldığını görüyoruz. Bu sessizliği nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

Herkes kendinden sorumludur. Başkalarının 
sessizliğinin hesabını biz vermeyeceğiz. 
Biz ‘durmak yok, yola devam’ diyoruz, çok 
çalışacağız, uyaracağız. Bu bizim vazifemizdir. 
Filistinli kardeşlerimizin yanında olduğumuzu 
onların haklılığını durmak dinlenmek nedir 
bilmeden haykırmak zorundayız. Herkes 
bilmelidir ki haklı olan, yıllardır ülkeleri işgal 
edilmiş, evlerine teröristlerce el konulmuş, 
topraklarını korumak için yıllardır bedel 
ödeyen Filistinlilerdir. Dünya bizim gibi onların 
çığlığını duyurmaya çalışanların vesilesiyle 
bu haklılığı birçok defa tescil etmiştir. En 
son BM oylamasında İsrail barbarlığına karşı 
en güçlü mesajlar verilmiştir. Artık Filistin’in 
çığlığını duymayanlara da anlatmak, suçluların 
cezalandırılması için gerekeni yapmak vaktidir. 
Bugün eğer biz, Riyad Zirvesi’ne katıldıysak, 
bundan dolayı katıldık. Eğer Doha’ya katıldıysak, 
bundan dolayı katıldık. Bundan sonra da yine 
oralarda toplantılar yapılacaksa bundan dolayı 
ben ve arkadaşlarım oralarda olacağız. Mesela 
şimdi Dışişleri Bakanımız Hakan Fidan Riyad 
Zirvesi sonrası oluşturulan yedili temas grubu 
toplantılarına katılıyor. Bu yedili grup niye çeşitli 
ülkelere gidiyor? İşte bu işleri takip etmek için. 

Aynı şekilde buna devam edeceğiz. Bazı İslam 
ülkelerine çeşitli vesilelerle özel görüşmemizde 
“Biz sizden çok daha farklı adımlar bekliyoruz, 
farklı gayretler bekliyoruz ve bu adımları sizin 
atmanız şart” dedik. Ben de arkadaşlarım da 
bunun takibini yapıyoruz.

SOYKIRIMDA PARMAĞI 
BULUNAN HERKES HESABINI 
VERECEK
Kasım ayı başlarında İsrail Başbakanı 
Netenyahu için “Netenyahu gidicisin” diye 
bir ifade kullanmıştınız, sonrasında da bunu 
tekrarlamıştınız. Aradan bir aydan fazla süre 
geçti. Baktığınızda yaşanan gelişmeler, sizin 
bu öngörünüzün haklı olduğunu gösteriyor. 
Amerika Birleşik Devletleri’nden dahi artık 

Netenyahu’yu eleştiren açıklamalar gelmeye 
başladı. Bundan sonraki süreçte İsrail 
kabinesinde bir değişiklik olmasını öngörüyor 
musunuz?

Netanyahu’nun gidici olduğunu 
söylediğimizde kulak asmayanlar, haklılığımızı 
ifade etmekte zorlananlar da dahil herkes onun 
gittiğini görecektir. Ancak koltuğunu bırakıp 
gitmek onu kurtarmayacak. Mazlumların hesabını 
sormak için hukuk zemininde peşinde olacağız. 
İsrail kabinesinde yapılacak değişiklik sonrası 
umarım bu katliam biter. Yoksa Netanyahu’yu 
koltuğundan eden bu süreç onları da tarihe 
karıştıracaktır. Sadece Netanyahu değil, bu 
soykırımda parmağı bulunan herkes hukuk 
önünde işledikleri savaş suçlarının hesabını 
verecek. İsrail’de de Netanyahu yönetimine 
karşı güçlü sesler yükselmeye başladı. Mesela 
rehinelerin, İsrail tarafından öldürülmesi olayı 
var ki tepkinin dozunu artırdı. En büyük intikam 
sahibi Allah’tır.

AB BU YANLIŞTAN DÖNMELİ
Avrupa Birliği yakın zamanda üç ülkeye 
ilişkin önemli kararlar aldı. Savaş 
halindeki Ukrayna ve aynı zamanda 
Moldova’yla katılım müzakerelerini 
başlattı. Gürcistan’a da aday statüsü 
verdi. Türkiye yıllardır AB kapısında 
bekletilirken bu kararları nasıl 
değerlendiriyorsunuz?
Onlara adaylık statüsü vermesi 
demek, bunların gelip de Avrupa 
Birliği’ne üye olması anlamına gelmez. 
Onlarla bir süreç başlatılacak, onlar 
da oyalanacak. Bu ülkelerin hiçbirisi, 
bir Türkiye değil. Avrupa Birliği’nin, 
bundan sonra Türkiye’nin konumunu iyi 
değerlendirmesi lazım. Avrupa Birliği’ne 
katılmaya birçok üye ülkeden daha hazır 
durumda bulunan Türkiye’nin, yıllardır 
siyasi engellemeler nedeniyle kapıda 
bekletilmesi yanlıştır. Türkiye’nin gerek 
stratejik gerek ekonomik potansiyeli 
Avrupa Birliği’ne tam üyeliği çoktan 
elde etmiş olmasını gerektirirken, 
yıllardır çeşitli bahanelerle oyalandık. 
Türkiye’nin ne kadar önemli ve ne 
kadar etkili bir ülke olduğu son yıllarda 
yaşadığımız süreçlerde bir kez daha 
ortaya çıkmıştır. Artık AB bu yanlıştan 
vazgeçmelidir. Belki de Macaristan’ın 
dönem başkanlığında bu konu masaya 
çok daha farklı bir şekilde yatırılıp 
ona göre yeni bir adım atma durumu 
gündeme gelebilir.
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 
Cumhurbaşkanlığı Kültür 
Sanat Büyük Ödülleri 
Töreni’nde konuştu. Ödül 
alan sanatçılara plaket 
takdim eden Erdoğan, 
konuşmasında gündeme 
dair açıklamalarda 
bulundu. Kültür sanat 
alanında büyük yatırımların 
gerçekleştiğini söyleyen 
Erdoğan, “Kendini ifade 
etmek isteyen herkesin 
önünü açtık” dedi. 
İsrail’in Gazze’e yönelik 
saldırılarına tepki gösteren 
Erdoğan, “2024 zalimlerin 
hak ettiği cezayı gördüğü 
bir yıl olacaktır inşallah.” 
ifadelerini kullandı.

 Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Beştepe Millet Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde ‘Cumhurbaşkanlığı 
Kültür ve Sanat Büyük Ödülleri 
Töreni’nde konuştu. Erdoğan, 

kültür sanat faaliyetlerini tüm kesimleriyle 
toplumu kaynaştıran, birleştiren, ortak 
hisler ve hedefler etrafında bütünleştiren 
bir çimento olarak gördüklerini ifade 
ederek, “Böyle olduğu için kendimizi dar 
bakış açılarıyla sınırlandırmadan, ülkemizin 
tüm değerlerini kucaklamaya çalışıyoruz. 
Geçmişte bu millet siyaset mühendisliği 
projeleri yanında toplum mühendisliği 
projelerine de mecbur bırakılmıştır. 
Kendi zihniyetlerine göre bir makbul 
vatandaş imal etme peşinde koşanlar 
medeniyetimizin ve tarihimizin binlerce yıllık 
müktesebatına sırt çevirmişlerdir. Dünyanın 
pek çok yerinde mimariden edebiyata her 
alanda sahip oldukları zenginliklerin üzerine 
adeta titreyen, bu değerlerini asırlardır 
yaşatan ülkeler, toplumlar görüyoruz. 
Ülkemizde ise milletimizin asırlara sari 
birikimleri büyük bir hoyratlıkla yok edilmiş, 
tahrif edilmiş, ‘gerilik emaresi’ denilerek 
aşağılanmıştır.

2024 ZALİMİN CEZA 
ALDIĞI YIL OLACAK
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ÖDÜLLERİNİ TAKDİM ETTİ
Erdoğan, konuşmasının ardından bilim 
alanında Prof. Süleyman Uludağ, kültür 
alanında Ali Birinci, müzik alanında Emel 
Sayın, resim alanında İbrahim Atalay, 
karikatür alanında Hasan Aycın, sinema 
alanında Sami Şekeroğlu, dijital sanat 
alanında Refik Anadol, mimari alanda 
Sinan Genim, edebiyat alanında Nazan 
Bekiroğlu’na ödüllerini verdi.
Erdoğan, ayrıca vefa ödülü alan Atila 
İlhan ve Samiha Ayverdi, Barış Manço, 
İsmail Hakkı Uzunçarşılı ve Muhsin 
Ertuğrul’un temsilcilerine ödüllerini 
takdim etti.

Biz sorumluluk 
üstlendiğimiz her yerde 
kalkınma ile medeniyet 
mirasına sahip çıkmanın, 
değişimle asırlık 
değerleri yaşatmanın, 
büyütmeyle geçmişle 
bağları korumanın 
mümkün olduğunu 
göstermeye çalıştık. 
Elbette bu mücadelede 
yeteri kadar başarılı 
olamadığımız hususlar 
vardır. İlham kaynağını 
kendi toplumunda, kendi 
geçmişinde aramak yerine 
gözü hep dışarıda olanlara 
diyecek bir şeyimiz yok. 
Batı karşısında mahcup, kendi toplumuna karşı 
mahrur bu kesimlerden objektif bir değerlendirme, 
milli bir duruş zaten beklemiyoruz” dedi.

‘İDEOLOJİK DAYANIŞMANIN 
MALİYETİNİ TARTIŞMALIYIZ’

Erdoğan, Türkiye Cumhuriyeti’nin, tarihinin en 
önemli demokrasi ve kalkınma atılımlarını hayata 
geçirirken medeniyet ve tarihin mirasına da en büyük 
yatırımların kendi dönemlerinde yapıldığını belirterek, 
“Fikrine, zikrine, meşrebine bakmaksızın kendini kültür 
ve sanatın hangi alanında olursa olsun ifade etmek 
isteyen herkesin önünü açtık. Bilhassa gençlerimizin 
bize ne kadar farklı gelirse gelsin, bu yöndeki 
gayretlerini takdir ettik, teşvik ettik. Küreselleşen 
dünyanın, yerel renklerin ve üretimlerin üzerinde 
yükseldiği gerçeğini unutmadan vatandaşlarımızın 
kendi toplumuyla birlikte tüm insanlığı kucaklama 

çabalarına destek verdik.
Yapay zeka gibi 

teknolojinin algılarımızı 
zorlayan uygulamaları 
karşısında en önemli 
gücümüz, insanın özgün 
üretim yeteneğini 
koruyacak ve geliştirecek 
yollarını açık tutmaktır. 
Yol haritalarımızı, 
yazılım algoritmalarını 
geliştirenin de, zihin ve 
gönül dünyamızı yoğuran 
eserleri verenin de 
esasen aynı insan olduğu 
gerçeğinden hareketle 
hazırlıyoruz. Bu anlayışla 
hem teknolojiye, hem 

kültür, sanata, hem de hayatın diğer tüm alanlarına 
şartların elverdiği en büyük yatırımları yapıyoruz. 
İçinde yüzlerce, binlerce beynin harıl harıl çalıştığı bir 
teknoparka hangi hissiyatla bakıyorsak yine yüzlerce, 
binlerce yüreğin attığı bir konservatuara da aynı 
şekilde yaklaşıyoruz. Ancak buna rağmen ülkemizde 
kültür ve sanat üretimi arzu ettiğimiz seviyede değilse 
sebeplerini çok iyi düşünmek, tefekkür etmek özellikle 
ideolojik dayanışmanın ülkemize maliyetini tartışmak 
mecburiyetindeyiz. Kültür, sanat ve akademi dünyasını 
tek tipleştiren, çoraklaştıran, baskı ve tahakküm 
altında tutan ideolojik kabileler gerçeği ile bir an önce 
yüzleşmemiz gerektiğine inanıyorum” dedi.

‘MİLLETİMİZ BU DİRİLİŞİ 
İNANIYORUM Kİ 
TEKRARLAYACAKTIR’

Erdoğan, siyasetten edebiyata, sanattan zanaata 
her alanında yapabilenin 
istemediği, bilenin yapmadığı, 
yapanın bilmediği garip bir 
tablo ile karşı karşıya kalındığına 
dikkat çekerek, “Gençlerimizin 
bu gidişatı gidermek için niyet 
sahibi olduğuna; ancak yeteri 
kadar gayret göstermediğine, 
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yeteri kadar cesaret sergilemediğine üzülerek şahitlik 
ediyoruz. Önümüzdeki dönemde gençlerimizi 
bu doğrultuda harekete geçirmek için daha çok 
mekanizmayı çevreye alacak, kendileriyle daha yakın 
mesai içinde olacağız. Dar kadrocu ve hizipçi anlayışın 
yerini daha çoğulcu, daha kuşatıcı, daha özgürlükçü, 
daha liyakatli bir yaklaşım almadan hedeflerimize 
varamayız.

Ülkemizin önündeki muazzam potansiyeli ancak 
bu şekilde ideallerimiz doğrultusunda etkin bir 
şekilde harekete geçirebiliriz. Milletimiz tarih boyunca 
tekrar tekrar başardığı bu dirilişi inşallah bir kez daha 
inanıyorum ki tekrarlayacaktır” diye konuştu.

‘20024 ZALİMLERİN HAK ETTİĞİ 
CEZAYI GÖRDÜĞÜ YIL OLACAK’

Erdoğan, konuşmasının sonunda İsrail’in Gazze’ye 
yönelik saldırısına değinerek, “Tabii biz kendi ülkemizin, 
kendi toplumumuzun derdiyle dertlendiğimiz için 
bu konuları gündeme getiriyoruz. Ama aslında 
dünyanın düzeninde de aynı sorun var. Bunun en bariz 
örneklerine Gazze’de işlenen insanlık suçları karşısında 
sergilenen dehşet verici tavırlarda şahit oluyoruz. 
Gerçekten de yapabilecek olan, Gazze’deki katliamı 
engellemiyor. Bunu samimiyetle yapmak isteyen ise 
böyle bir imkana sahip değil. Aslında herkes orada 
neler yaşandığını biliyor. Dünyanın anlı şanlı onca 
devlet yönetiminin İsrail’in katliam ve hırsızlık üzerine 
kurulu bu vahşi saldırıları karşısında eli kolu bağlı halde 
durması insanlık adına utanç verici bir durumdur. 
Tarih bu iğrenç tabloyu, buna yol açanları, buna göz 
yumanları, bunu meşrulaştırmaya çalışanları hak 
ettikleri şekilde yargılayacaktır. Biz bu yargılamanın 
tarihe bırakılmadan hemen yapılması gerektiğine 
inanıyoruz. Başlattığımız girişimler, dünyada giderek 
daha güçlü destek buluyor. İnşallah 2024 zalimlerin 
hak ettikleri cezayı gördüğü, mazlumların yaralarının 
sarıldığı bir yıl olacaktır diye inanıyorum” ifadelerini 
kullandı.



Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, sermaye piyasalarını 
manipüle etmeye çalışanlara fırsat 
verilmemesi gerektiğini söyledi. 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Borsa İstanbul 150. Yıl Gong Töreni’nde konuştu. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan “Enflasyondaki 
artışın kontrol altına alınmasıyla birlikte 
ülkemize yönelik kaynak akışının hızlanacağına 
inanıyoruz. Risk primindeki gerileme, sermaye 

piyasalarımızda da hissedilecektir. Enflasyondaki 
dengelenmeye bağlı olarak borsanın derinliği 
artacak” dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın açıklamaları 
şöyle:

Cumhuriyetimizin 100. yıl dönümünde 
borsamızın 150. yaşını hep birlikte gururla 
kutluyoruz. 1985 yılında İMKB kuruldu, sonra 
farklı borsalarımızı tek çatı altında toplamaya 
karar verdik. VOB ve altın borsalarını 2013 yılında 

Borsa İstanbul markası altında birleştirdik. 
Borsamız daha entegre yapıya kavuştu. TVF 
entegresiyle birlikte BİST’i 2017 yılında TVF’ye 
dahil ettik. Böylece Borsa İstanbul’un yapısal 
dönüşüm süreci tamamlanmış oldu. 1.5 asırdır 
ülkemizin kalkınması, büyümesi için çaba 
harcayan borsamızın tüm mensuplarını şükranla 
yad ediyorum. BİST bünyesinde işlem gören 
şirketlerimizi de Türk ekonomisine yaptıkları 
katkılar için teşekkür ediyorum.
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 Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 

Erdoğan, Borsa 
İstanbul 150. Yıl Gong 

Töreni’ne katıldı. 
Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan “Daha kararlı 
duruş sergilememiz 

gerekiyor. İster 
siyasetçi ister 

ekonomist. Sermaye 
piyasalarını manipüle 

etmeye çalışan 
tamahkarlara meydanı 

boş bırakamayız. 
Gerek SPK, gerek 

BİST’ten bu konuda 
daha fazla hassasiyet 

göstermesini 
istiyoruz” dedi.

SERMAYE PİYASALARINI 
MANİPÜLE ETMEYE ÇALIŞAN 
TAMAHKARLARA MEYDANI 

BOŞ BIRAKAMAYIZ
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Borsamız 150 yıllık köklü tarihiyle 1.5 
asırdaki inişli çıkışlı yolculuğunun şahitleri 
arasında yer alıyor. BİST’i Cumhuriyetimizin 
değil, küresel sistemin canlı tanıklarından biri 
olarak değerlendiriyoruz. Esasen milletimizin 
ekonomi ve finans alanındaki iz düşümlerinizi 
görebiliyoruz.

“BATTIK, BİTTİK 
SENARYOLARIYLA YATIRIMCI 
KORKUTULDU”

Finans kapitalin 19. yüzyılın ortalarından 
itibaren sadece ekonomik getiri gayesiyle 
değil bundan daha ziyade kontrol peşinde 
konuştuğunun sayısız örneğiyle karşılaşıyoruz. 
Bu dönemde Galata’da Türkler kaybeder, 
levantenler kazanır algısı topluma genel kabul 
gören algı olarak yerleşmiştir. Her ne kadar 
borsamız bize Osmanlı’dan miras kalsa da 
uzun yıllar asli görevini yerine getirememiştir. 
Borsada yatırım yapmak yerine insanımızın 

günlük lisanına sirayet eden borsada oynama 
bunun yansımasıydı. Son olarak bunu 14-28 
Mayıs seçimleri arefesinde bir kez daha gördük. 
Muhalefetin cumhurbaşkanı adayı Borsa 
İstanbul’u yıpratmayı amaçlayan bütüncül 
kampanya yürütüldü. Battık, bittik senaryolarıyla 
yatırımcı korkutuldu. Halbuki başta kıta Avrupası 
olmak üzere gelişmiş, kalkınmış ülkelerde farklı 
tablo söz konusudur. Buralarda ne siyasetçiler 
ülkenin sermaye piyasasını kötüleyerek seçim 
kazanma hayali kurar ne de sistem böyle bir 
manipülasyona izin verir. 

“MANİPÜLE EDENLERE 
MEYDANI BOŞ BIRAKAMAYIZ”

Daha kararlı duruş sergilememiz gerekiyor. 
İster siyasetçi ister ekonomist. Sermaye 
piyasalarını manipüle etmeye çalışan 
tamahkarlara meydanı boş bırakamayız. Gerek 
SPK, gerek BİST’ten bu konuda daha fazla 
hassasiyet göstermesini istiyoruz.

İktidarımız döneminde finansal serbestiyet, 
serbest kambiyo rejimi ve küresel ekonomiyle 
entegrasyon temel prensibimiz oldu. 2002 
yılından bu yana borsamızı gazino kapitalizminin 
cenderesinden kurtarmayı başardık. Yatırım, 
üretim, istihdam planlama ve ihracata dayalı 
ekonomik atılımları sürdürürken ekonomi ve 
finans sistemimizde birçok düzenleme yaptık.

Sermaye piyasamız ve borsamız köklü 
dönüşüm geçirdi. İFM’nin hizmete girmesiyle 
birlikte Türkiye’nin finans alanındaki merkezi 
konumu daha da güçlendi.

“KATILIM FİNANS VE İSLAMİ 
YATIRIM ARAÇLARINA 
CİDDİ POTANSİYEL OLDUĞU 
ANLAŞILIYOR”
Son yıllarda Türk borsasına yönelik 
teveccühün içeride ve dışarıda giderek 
arttığını müşahede ediyoruz. Türkiye 
borsa üzerinden yabancı sermaye 
çekmeyi yani ekonomik büyümesine 
finansman temin etmeyi sürdürüyoruz. 
Tüm dünyada risk iştahının düştüğü 
dönemde uyguladığımız mali programın 
sonucu olarak Türkiye çekim merkezi 
vasfını koruyor. 21 yılda 255 milyar 
dolardan fazla uluslararası yatırım 
çekmiş ülke olarak önümüzdeki 
dönemde sermaye piyasalarımızın daha 
da derinleşmesine ağırlık vereceğiz. 
Katılım finans ve İslami yatırım araçları 
konusunda çok ciddi potansiyel olduğu 
anlaşılıyor. Vatandaşın gönül huzuruyla 
birikimlerini değerlendireceği iklimi tesis 
etmekte kararlıyız.

“ENFLASYONUN KONTROL 
ALTINA ALINMASIYLA 
KAYNAK AKIŞI 
HIZLANACAK”
Enflasyondaki artışın kontrol altına 
alınmasıyla birlikte ülkemize yönelik 
kaynak akışının hızlanacağına 
inanıyoruz. Risk primindeki 
gerileme, sermaye piyasalarımızda 
da hissedilecektir. Enflasyondaki 
dengelenmeye bağlı olarak borsanın 
derinliği artacak.
Yeni, özgün ve çığır açan projelerle 
BİST’in Türkiye Yüzyılı vizyonumuza 
omuz verdiğini görmekten memnuniyet 
duyuyorum.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
konuşmasından satır başları şöyle:

Sevgili İstanbullular, bakanlığımızın 
kıymetli mensupları, aziz kardeşlerim 

sizleri en kalbi duygularımla selamlıyorum. Dün 
Irak’ın kuzeyinde hainler tarafından gerçekleştirilen 
şehit olan askerlerimize Allah’tan rahmet, ailesine ve 
milletimize baş sağlığı diliyorum. Mehmetçiklerimizin 
kanı yerde kalmamış, hesabı misli ile sorulmuştur. 12 
terörist etkisiz hale getirilmiştir. Terörü kaynağında 
kurutma stratejimizi son terörist bertaraf edilene 

kadar kararlılıkla sürdüreceğiz.

TERÖR YAPILANMALARINA 
MÜSAADE ETMEYECEĞİZ

Irak’ın ya da Suriye’nin kuzeyinde terör 
yapılanmasına müsaade etmeyeceğiz. Eli kanlı 
caniler ve örgüte destek verenler teröre yer 
olmadığını er yada geç anlayacak. Rabbim 
kahraman askerlerimizi muzaffer eylesin. 

Yüzyılın Dönüşümü İstanbul... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan açıkladı: 350 bin 

konutu dönüştüreceğiz, vatandaşa 1.5 milyon TL 
destek

350 BİN KONUTU 
DÖNÜŞTÜRECEĞİZ 

Yarısı bizden kampanyamıza İstanbullu 
kardeşlerimiz ilgi gösterdi. 1 milyon 233 bin bağımsız 
bölüm için başvuru yapıldı. 1 buçuk milyon liralık 
destek vereceğiz. 100 bini kira desteği 800 bini hibe 
desteği şeklinde verilecek. Kredi ödemeleri evler 
teslim edildikten sonra başlayacak. Bu destekle 

350 BİN KONUTU 
DÖNÜŞTÜRECEĞİZ, 

VATANDAŞA 
1.5 MİLYON TL 

DESTEK

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Lütfi Kırdar Uluslararası 
Kongre ve Sergi Sarayı’nda düzenlenen 
Yüzyılın Dönüşümü İstanbul 
Programı’nda konuştu. İstanbul’daki 
kentsel dönüşüm çalışmalarına ilişkin 
bilgi veren Erdoğan, “350 bin konutu 
dönüştürmeyi amaçlayan kampanyayı 
başlatmış olacağız. 1 buçuk milyon 
liralık destek vereceğiz.” ifadelerini 
kullandı. Irak’ın kuzeyinde şehit olan 
askerlerimiz için rahmet dileyen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bir kez 
daha terörle mücadele mesajı vererek 
“12 terörist etkisiz hale getirilmiştir. 
Terörü kaynağında kurutma stratejimizi 
son terörist bertaraf edilene kadar 
kararlılıkla sürdüreceğiz.” dedi. 
Yerel seçim hazırlıklarına da değinen 
Erdoğan, “31 Mart’ta İstanbul’un fetret 
devrini kapatacağız. İrtifa kaybına son 
vereceğiz. İstanbul’un hizmet hasreti 
bitecek. İstanbul’a kendini vakfedecek, 
Fatih’in yadigarı olan aziz İstanbul’a 
şehreminliği yapmayı en büyük şeref 
payesi bilecek adayımızı yakında 
açıklayacağız.” ifadelerini kullandı.
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evini yapacak ve güvenli şekilde oturacak 
vatandaşımız. 350 bin konutu dönüştürmeyi 
amaçlayan kampanyayı başlatmış olacağız.

Şehrimizdeki çalışmalarda 17 yapıda 
yer alan 261 bağımsız bölümün yıkımını 
gerçekleştireceğiz. 

Bugünkü programımızda tüm aşamaları ile 
İstanbul’da yüzyılın dönüşümü programımıza 
start veriyoruz. İlgili kurumlarımızı tebrik 
ediyorum.

6 Şubat’taki sarsıntılar bize deprem 
gerçeğini tekrar hatırlatmıştır. Böylesi büyük 
afetten sonra artık hiçbir şeyin eskisi gibi olması 
düşünülemez. Yakın zamanda Marmara’da 
meydana gelen depremler çalışmamızı daha da 
hızlandırmamız gerektiğini gösteriyor. 

TOPRAKLARIMIZIN YÜZDE 
60’I DEPREM BÖLGESİ

Depreme hazırlık yapmak bizim için 
tercihten öte zorunluluktur. Depremle burun 
buruna yaşayan ülkeyiz. Topraklarımızın 
yüzde 60’ı deprem bölgesi. Nüfusun yüzde 
71’i deprem açısından riskli alanlarda yaşıyor. 
Ekonomik açıdan da ağır bedeller ödedik. 17 

Ağustos depreminin etkilerini yıllarca hissettik. 
6 Şubat’ın maliyeti 104 milyar dolardan fazladır. 
Her depremden sonra yıllarımızı harcadık. 

DEPREMİ HAFİFE ALMA 
LÜKSÜMÜZ YOK

Hiçbirimizin depremi hafife alma lüksü 
olamaz. bu topraklarda yaşamaya devam 
edeceksek, böyle deprem riskini bir an olsun 
aklımızdan çıkaramayız. Bunu unutmak demek 
17 Ağustos ve 6 Şubat ile yeniden karşılaşmak 
demektir.

Teşhisi doğru koymak tedavinin yarısıdır. 
Dolayısı ile deprem ile mücadeleyi önce 
zihinlerde başlatmak gerek. Deprem değil 
çürük bina öldürür ilkesini özümsemeden hiçbir 
yere varamayız. Türkiye’nin birinci meselesi 
yapı stokunun yenilenmesidir. 81 vilayetimize 
yapacağımız en büyük iyiliğin kentsel dönüşüm 
hamlelerin olduğuna inanıyorum.

2 milyon konutun acilen dönüşmesi 
gerekiyor. 2012’de ile defa kentsel dönüşüm 
yasasını çıkardık. Kentsel dönüşüm için 480 
milyar liralık kaynak harcadık.

MİLLETİMİZİN DERDİ  
BİZİM DERDİMİZDİR
Bir derdi olmayan, bir meselesi olmayanların 
çözüm peşinde koşması zaten beklenemez. 
Bizi parti, ittifak olarak rakiplerimizden 
ayıran ülkeye ve millete hizmet aşkı ile 
viran olmamızdır. Milletimizin derdi bizim 
derdimizdir. Sadece bize oy verenlerin değil 
85 milyonun tamamının sorumluluğunu 
yüreğimizde hissediyoruz. Aziz milletimizin 
teveccühü ile geldiğimiz makamları sıçrama 
tahtası değil ülkemize hizmet etme makamı 
olarak gördük. Şov peşinde koşmadık. 
İnsanımızın da bu gayretlerimizi görmüş 
olması bizi 20 yıldır bu makamda tutmasını 
sağladı. Benim milletim çabalarımızı gördü 
samimiyetimize inandı. 21 yılda girdiğimiz 17 
seçimin hepsinde milletimiz bizden desteğini, 
duasını esirgemedi. 
Şurada 3 buçuk ay kaldı: Gece gündüz 
mütevazi olarak kapı kapı dolaşarak yol 
yürümeye var mıyız? Yeniden İstanbul diyor 
muyuz? 
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TOKİ İMTİHANI ALNININ  
AKI İLE VERDİ

Milyonlarca vatandaşımızı sağlıksız yapılardan 
kurtararak güvenli yuvalarına taşıdık. 13 milyonu 
aşkın insanımızın hayatına dokunduk. TOKİ’nin 
depreme karşı mücadelede ne kadar hayati 
rol oynadığı ortaya çıkmıştır. TOKİ binalarımız 
deprem imtihanını alnının akı ile vermiştir. 
TOKİ tarafından yapılan binalarda hiçbir sıkıntı 
yaşanmadı. Muhalefete rağmen TOKİ’mize 
böyle bir misyon yükleyerek milyonlarca konut 
ürettiğimiz için hamdediyoruz. TOKİ’nin yapı 
stokunu yenilemek için devam edeceğiz.

İstanbul’da 6 milyon konut toplam 7 buçuk 
milyon bağımsız bölüm yer alıyor. 600 bini süratle 
dönüştürülmeli. 170 bin 941 bağımsız bölümün 
dönüşümü devam ediyor. Çalışmalar için 128 
milyar lira kaynak kullandık. 5 yılda 600 bini 
acil olmak üzere 1.5 milyon üzere riskli bölümü 
dönüştürmek.

MUHALEFET YİNE TAKOZ 
KOYMA PEŞİNDE

Muhalefetin gündeme getirdiği iddialar 
tamamen safsatadır. Yine takoz koymanın 
peşindeler. Kanunla ne vatandaşın evine el 
konulması ne mülkiyet hakkının ihlali söz konusu 
değil. Amaç kentsel dönüşümü hızlandırmak ve 
bu meseleye çözüm bulmaktır. Vatandaşımızı 
yalanlara itibar etmemeye çağırıyorum. Bu 
çapsızların kentsel dönüşümü rantsal dönüşüm 
yalanı ile sabote etmesine izin veremeyiz. 
Kendileri lüks binalarda yaşarken İstanbullu 
kardeşime çürük binayı reva görene eyvallah 
edemeyiz. 

İstanbul’daki rezerv alanlara 400 bin 
konut daha katarak dönüşüm çalışmalarını 
hızlandıracağız. Şehrimizin çehresini tamamen 
değiştireceğiz. Zihninde soru işareti olan 
kardeşimizi güvenli modern ve estetik evlere 
kavuşturacağız.

FETRET DEVRİNİ 
KAPATACAĞIZ
31 Mart’ta İstanbul’un fetret devrini 
kapatacağız. İrtifa kaybına son 
vereceğiz. İstanbul’un hizmet hasreti 
bitecek. İstanbul’a kendini vakfedecek, 
Fatih’in yadigarı olan aziz İstanbul’a 
şehreminliği yapmayı en büyük şeref 
payesi bilecek adayımızı yakında 
açıklayacağız. Sabırla, kararlılıkla 31 Mart 
akşamına kadar çalışacağız. Rabbim 
yolumuzu bahtımızı açık etsin.

ŞEHİRLERİNİ NASIL GERİYE GÖTÜRDÜKLERİNİ GÖRDÜK
Milletimizin tüm kesimleri ile aramızdaki bağı siyasetteki en büyük sermayemiz olarak 
görüyoruz. Bu ilişkiyi daha da güçlendireceğiz. Başkaları gibi bol keseden atıp göreve 
gelince unutanlardan, verdiği sözlere beton dökenlerden olmayacağız. Yerel yönetim ile 
merkez arasındaki vizyon inanç birlikteliğinin önemini hepimiz biliyoruz. Fırsat buldukça 
belediyeye uğrayan, zihni ve kalbi başka yerlerde olan idarecilerin şehirlerini nasıl 
geriye götürdüğünü hep beraber tecrübe ettik. Son 5 yılını temel atmama törenleri ile 
engelleniyoruz yalanları ile nasıl heba edildiğinin şahidiyiz.
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan sosyal medya 
hesabından, “Irak’ın kuzeyinde 
bölücü hainler tarafından 
gerçekleştirilen saldırılarda şehit 
olan kahraman askerlerimize 
Allah’tan rahmet; ailelerine, 
yakınlarına ve milletimize 
başsağlığı diliyorum.” 
paylaşımını yaptı. Başkan 
Erdoğan, “Bölücü alçaklardan 
döktükleri kanın hesabı misliyle 
sorulmuştur ve sorulmaktadır. 
Terörü kaynağında kurutma 
stratejimizi uygulamayı son 
terörist de bertaraf edilene 
kadar kararlılıkla sürdüreceğiz.” 
vurgusunda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, “Irak’ın kuzeyinde bölücü 
hainler tarafından gerçekleştirilen 
saldırılarda şehit olan kahraman 

askerlerimize Allah’tan rahmet; ailelerine, 
yakınlarına ve milletimize başsağlığı diliyorum.” 
açıklamasında bulundu.

Başkan Erdoğan şu ifadelere yer verdi:
Şehitlerimizin ruhu şâd, mekanları 

cennet, makamları âli olsun. Bölücü 
alçaklardan döktükleri kanın hesabı misliyle 
sorulmuştur ve sorulmaktadır. Terörü 
kaynağında kurutma stratejimizi uygulamayı 
son terörist de bertaraf edilene kadar 
kararlılıkla sürdüreceğiz.

Türkiye, ne pahasına olursa olsun 
Irak’ın veya Suriye’nin kuzeyinde bir terör 

yapılanmasına müsaade etmeyecektir. 
Emperyalistlere taşeronluk yapan kiralık katil 
sürüleriyle mücadelemizden kesinlikle geri 
adım atmayacağız.

‘ER YA DA GEÇ 
ANLAYACAKLAR’

Hem eli kanlı caniler hem de bölücü 

örgüte destek verenler bölgemizin 
geleceğinde teröre yer olmadığını er ya 
da geç anlayacaklardır. Sınırlarımız içinde 
ve dışında teröristlere nefes aldırmayan 
tüm güvenlik güçlerimize yüce Allah’tan 
muvaffakiyetler niyaz ediyorum.

Allah kahraman askerlerimizi muzaffer 
eylesin.

BÖLÜCÜ ALÇAKLARDAN 
DÖKTÜKLERİ KANIN 
HESABI SORULUYOR
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TÜRKİYE YÜZYILI KAMPÜS 
BULUŞMALARI
Üniversiteler birimimiz, Kampüs Buluşmaları 
kapsamında üniversite gençliğiyle bir araya gelmeye 
devam ediyor. Teşkilatımız, Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanımız Alparslan Bayraktar’ı Kampüs Buluşmaları 
kapsamında İstanbul Teknik Üniversitesi’ndeki 
öğrenci arkadaşlarımızla buluşturdu. Bakanımız 
Bayraktar, Türkiye Yüzyılı’nı inşa edecek üniversite 
gençliğine ülkemizin enerji politikalarını anlattı.
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SOKAK HAYVANLARI  
AK GENÇLİK’E EMANET 

İstanbul Teknik Üniversitesi’nde 
gerçekleştirilen ‘Türkiye Yüzyılı’nda 
Enerji Politikaları’ başlıklı 
konferansta konuşan Enerji ve Tabii 

Kaynaklar Bakanımız Dr. Alparslan Bayraktar, 

üniversite gençliğine deneyimlerini ve enerji 
alanına dair öngörülerini paylaştı.

Konuşmasında; Türkiye’nin yeni 
yüzyılında, enerji alanında küresel bir vizyonu 
benimsediğini dile getiren Bayraktar, bu alanda 

atılacak doğru adımların, Türkiye’nin teknik 
birikimine katacağı değeri vurgulayarak, doğal 
kaynakların tespit edilmesi kadar, sürdürülebilir 
ve etkili şekilde kullanılmasının önemine de 
dikkat çekti.

Bahçelievler Gençlik Kollarımız, soğuk kış günlerinde 
yiyecek ve içecek bulmakta zorluk çeken patili 
dostlarımıza destek oluyor. Bu kapsamda teşkilatımız 
ilçenin uygun noktalarına mama ve su bıraktı.

Bahçelievler Gençlik Kollarımız, zorlu geçen bu kış aylarında sokak hayvanlarına 
yaşam, barınma ve beslenme olanaklarını sağlamak için sahaya çıktı. İlçenin 
uygun noktalarına sokak hayvanları için mama ve su bırakan teşkilatımız patili 
dostlarımızla vakit geçirdi. 

‘Bir kap mama, bir kap su’ projesine destek olduklarını belirten teşkilatımız, “Bize düşen 
sokak hayvanlarına karşı sevgi ve şefkat göstererek onları korumak ve hayvan haklarına 
saygı duyulmasını sağlamaktır” diyerek herkesi bu bilinç doğrultusunda projeye destek 
vermeye ve hayatı paylaştığımız can dostlarımızı korumaya davet etti.
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GENÇLİK BULUŞMALARI 

Çekmeköy Gençlik 
Kollarımız da ‘Genç Mikrofon’ 
programı düzenledi. Programda 
Çekmeköy Belediye Başkanımız 
Ahmet Poyraz, ilk defa oy 
kullanacak yeni seçmen 
arkadaşlarımız ile bir araya geldi. 
Gençlerin doyasıya eğlendiği 
ve kendilerini özgürce ifade 
ettiği bu programla geziler, burs 
programları ve gençlere katkı 
sunacak hizmetlerin üretildiği 
interaktif bir ortam oluşturuldu.

Pendik Gençlik Kollarımız, geçmişten günümüze 
aktarılan kültürümüz ile bugünün Pendikli gençlerini 
bir araya getirerek kış akşamlarını verimli sohbetlerle 
taçlandırıyor. Bu kapsamda İlçe Gençlik Kolları 
Başkanımız Muhammet Enes Savaş moderatörlüğünde 
birçok kez düzenlenen Kestane-Çay etkinlikleri bu hafta 
Sülüntepe’de gerçekleşti. Gençlerin etkinliğe yoğun 
ilgisi, soruları ve samimiyeti mevsimin soğukluğunu 
unutturacak cinstendi.

İstanbul’un dört bir yanındaki gençlere ulaşmaya devam ediyoruz. Bu kapsamda Pendik Gençlik 
Kollarımız, ‘Çay Sohbetleri’ Çekmeköy Gençlik Kollarımız da ‘Genç Mikrofon’ programı düzenledi.
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YEREL SEÇİM ÇALIŞMALARI 

Sultangazi Gençlik Kollarımız da AK Belediyeciliğin 
bizlere mumla aratıldığı beş yılı geride bırakıp, yeniden 
İstanbul’umuzu kazanmak için çalışmalarını sürdürüyor. Bu 
kapsamda teşkilatımız, İlçe Gençlik Kolları Yürütme Kurulu, 
Yönetim Kurulu, Mahalle Başkanları ve komisyon üyelerimizin 
katılımıyla Gençlik Çalıştayı düzenledi. Sultangazi Belediye 
Başkanımız Abdurrahman Dursun’un da katıldığı programda 
yerel seçimlere yönelik çalışmalar değerlendirildi. 

31 Mart 2024’te gerçekleştirilecek olan Mahalli İdareler Seçimleri’ne hazırlıklarımız 
hız kesmeden devam ediyor. Bu kapsamda 39 İlçe teşkilatımız İstanbul’u yeniden AK 
Belediyeciliğe kavuşturmak için gece gündüz demeden çalışmalarını sürdürüyor.
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Bahçelievler Gençlik Kolları Başkanımız Furkan Şentürk öncülüğünde İlçe 
Teşkilatlanma Birim Başkanımız Bilal Koçak ve teşkilat mensuplarımız ilçelerindeki 
AK Parti Seçim İrtibat Bürolarını ziyaret ediyor. Genç teşkilatımız her gün bir 
mahalledeki seçim irtibat bürosuna giderek genç kardeşlerimiz ve büyüklerimizle 
sohbet ediyor. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın açtığı Türkiye 
Yüzyılı yolunda, bayrağı büyüklerimizden devralarak en ileri taşıyacaklarını, yol 
gösterdikleri bu kutlu davada ilerleyeceklerini dile getirdi.

Esenyurt Gençlik Kollarımız da Türkiye 
Yüzyılı’nın Genç Kahramanları olan Okul 
Başkanları, müşahit ve kat sorumluları ile bir araya 
geldi. Gerçekleştirilen programa Genel Merkez 
Gençlik Kolları Başkan Yardımcımız Osman 
Ertuğrul Yörük, İl Başkan Yardımcılarımız Mehmet 
Semih Demir, Suat Karaçorlu, İlçe Başkanımız 
Harun Özer, İlçe Kadın Kolları Başkanımız Harika 
Yıldırım Öztürk ve Sultangazi İlçe Sorumlumuz, 
İl Yönetim Kurulu üyemiz Beran Yetişir katıldı. 
İlçemizde 2023 seçimlerinde okullarımızda görev 
yapan teşkilat üyelerimizle 31 Mart 2024 seçimleri 
için de sözümü tazeleyerek “Esenyurt Bizimdir 
Bizim Kalacak” dedik.
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39 ilçe teşkilatımız, Yeniden İstanbul için kapı kapı dolaşmaya devam ediyor. Bu 
kapsamda Sarıyer, Çekmeköy ve Arnavutköy ilçe gençlik kolları teşkilatlarımız 
vatandaşlarımızı ziyaret ederek istek, öneri ve şikayetlerini dinledi.

AK GENÇLİK SAHADA

Çekmeköy Gençlik Kollarımız da İlçe Başkan Yardımcılarımız 
ve Yönetim Kurulu üyelerimizle birlikte genç girişimci ve 
esnafımızı ziyaret ederek, her zaman gençlerin yanında ve 
destekçisi olan Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 
selamlarını iletti. İlçede faaliyet göstererek ekonomiye 
katkı sağlayan genç esnafı yalnız bırakmayan teşkilatımız, 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın gençler için verdiği desteği ve 
sunduğu imkanları anlattı.

Teşkilatımız esnaf ziyaretinin yanı sıra stk ve dernek 
ziyaretlerine de devam ediyor. Bu kapsamda teşkilatımız 
Erzurumlular Derneği’nin gençleri ile bir araya geldi. Dernek 
Başkanı Onur Yıldırım’ı ziyaret eden Çekmeköy İlçe Gençlik 
Kolları Başkanımız ve ekibi, gençlik STK’larının önemine 
değindi. Bunlardan en önemlisi gençlik STK’larının özellikle 
hemşehrilerinin birbirine destek vermesi noktasında burs 
vermek, istihdam sağlamak ve memleket bilincini daha çok 
aşılamak adına çalışmalar yapmasına dikkat çekti. 
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Sarıyer Gençlik Kollarımız, 
sabah namazı programında 
gençlerle bir araya geldi. 
Namazın ardından teşkilat 
mensuplarımız, İlçe Başkanımız 
Halil İbrahim Kurşun ve 
Gençlik Kolları Başkanımız 
Güngör Kişmir ile beraber 
cami cemaatiyle hasbihal edip 
sahilde balık tutan kıymetli 
vatandaşlarımıza çay ve simit 
ikramında bulundu.

Arnavutköy Gençlik Kolları Kollarımız da ilçede faaliyet gösteren Galatasaray Derneği 
ve ilçe TÜGVA temsilcilerine ziyaretlerde bulundu.

Teşkilatımız ayrıca Sensiz Olmaz projesini de sürdürmeye devam ediyor. Bu kapsamda 
18 yaşına giren yeni seçmeni ziyaret eden teşkilatımız, gençlerin doğum gününü kutlayıp 
hediyelerini takdim etti.



Yerel seçimlere hazırlık amacıyla İl 
Kadın Kolları Başkanlığımızca bir 
çalıştay düzenlendi. İstanbul İl Kadın 
kolları Ar-Ge Birim Başkanlığımızın 

düzenlediği “Genişletilmiş İl Kadın Kolları 
Çalıştayı’mızı İl Kadın Kolları Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz, İlçe Kadın Kolları Başkanlarımız, İBB 
Meclis Üyelerimiz ve Birimlerimizin Komisyon 
Üyelerinin katılımıyla gerçekleştirdik.

Yapılan çalıştayda İstanbul’umuzu hak ettiği 
değere ve hizmete yeniden kavuşturmak için 
yerel bazlı yapılması gereken çalışmalar, oy 
oranının artırılması ve doğru aday analizleri 
konularında istişare edildi.

GENİŞLETİLMİŞ İL KADIN 
KOLLARI ÇALIŞTAYI
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BAŞKANIMIZA ZİYARETLER
İl Kadın Kolları 
Başkanımız 
Saliha Demirer’e 
çeşitli ziyaretler 

yapıldı. Bu hafta, Bezmialem 
Vakıf Üniversitesi Genel 
Sekreteri Zeynep Gökçen; 
Teşkilatımıza emek vermiş 
büyüğümüz Mergül Kotil 
ve Kızı Müjde Kotil; Giresun 
Gönüllüleri Başkanı ve Tülay 
Tahmaz ile ekibi İl Kadın 
Kolları Başkanımız Demirer’i 
makamında ziyaret etti.

Konukları ile bir süre 
sohbet eden Başkanımız 
Demirer nazik ziyaretleri 
sebebiyle kendilerine teşekkür 
etti.

 Kartal İlçe Kadın Kolları Başkanımız Av. Hatice 
Albayrak, Yürütme Kurulu Üyelerimiz ile Elazığlılar 
dernek başkanı Filiz Hanımı makamında ziyaret etti.

Fatih İlçe Kadın Kolları Başkanımız Mevlüde Haksever 
ise Yönetim Kurulu Üyeleri ile Siirt Vakfı Kadın Kolları’nın 

Filistin yararına düzenlediği kahvaltı programına katılım sağladı.

SİVİL TOPLUM 
KURULUŞLARIMIZLA 
BİRLİKTEYİZ



 www.akpartiistanbul.com                 

 
AK KADIN 36

 İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, İBB Meclis 
üyeleriyle birlikte rutin gerçekleştirdiğimiz toplantıyı bu 
kez Tuzla ilçemizde gerçekleştirdi. Tuzla Belediye Başkan 
Yardımcısı Tülay Kalav’ın ev sahipliğinde düzenlenen toplantıda 

yerel gündem ağırlıklı istişareler yapıldı. Akabinde ilçede çeşitli ziyaretler 

BAŞKANIMIZ 
TUZLA’DA
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gerçekleştirdi. Tuzla ilçesinde 
Biyoteknoloji, yazılım, kimya ve 
yapay zekâ uygulama alanlarında 
çalışmalar yürütülecek olan 
“TEKMER” ziyaret edildi. 

İl Kadın Kolları Başkanımız 
Demirer, ardından “Dünya 
Kooperatifçilik Günü” kapsamında 
üreten kadınlara alan açan, eğitim 
ve destek veren Tuzla Belediyesi‘nde 
(KAGİM) Kadın Girişimcilik Merkezini 
ziyaret etti.

Son olarak Gönül Elleri Çarşısını 
ziyaret eden Başkanımız Demirer 
veren el ile alan elin habersizce 
buluştuğu kadınlarımızın yanında ve 
destekçisi olduğunu ifade etti.

CAMİLER HAFTASI ZİYARETLERİ 

İlçe Kadın Kolları teşkilatlarımız Camiler Haftası 
münasebetiyle İstanbul’umuzdaki camilerimizi ziyaret 
ediyor. 

Bu kapsamda Büyükçekmece ve Güngören İlçe Kadın 
Kolları teşkilatlarımız ilimizdeki bazı camilerimize ve manevi 
mekanlarımıza ziyarette bulundular.
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İsrail’in yaptığı 7 Ekim tarihinden beri devam eden 
soykırıma dur demek ve Gazze’ye destek olmak için ses 
çıkarmaya devam ediyoruz. Bu kapsamda ilçelerimiz 
sürekli bir şekilde çeşitli çalışmalara imza atıyor. 

Bu hafta Büyükçekmece Kadın Kolları olarak Başkanımız Sibel Yağmur 
ile birlikte, Büyükçekmece Genç Girişimci İş Adamları Derneğimizin 
düzenlemiş olduğu tarihçi yazar Ahmet Anapalı’nın anlatımıyla “Filistin 
Davası” konulu konferansa katıldık.

ÖZGÜR FİLİSTİN 
İÇİN DESTEĞİMİZ 
DEVAM EDİYOR
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Ülkemizde 12-18 Aralık haftasında kutlanan 
‘Yerli Malı Haftası’nda yerli tüketimin bilinçli 
olarak artması amaçlanmaktadır. Bu haftada 
yerli tüketimin bilinçli olarak artırılması, 

tutumlu olmanın, yatırım yapmanın ve yerli malı 
kullanmanın önemi vurgulanır. 

Büyükçekmece İlçe Kadın Kollarımız da Başkanımız 
ve yönetimi ile Yerli Malı Haftasını geleceğimiz 
olan çocuklarımızı yerli malı kullanımı konusunda 
bilinçlendirmek amacıyla çocuklarımızla birlikte 
kutladı. 

ÇOCUKLARIMIZLA YERLİ 
MALI HAFTASINI KUTLADIK

Şişli İlçe Kadın Kolları 
teşkilatımız da “Gazze İçin 
Bende Oradaydım” programına 
katılım sağladı.

Küçükçekmece Kadın 
Kollarımız ise Başkanımız Saliha 
Karadayı Deniz ve teşkilatımız ile 
birlikte Filistinli kardeşlerimize 
bir nebze olsun destek 
olmak amacıyla kurulan hayır 
kermesine katılım sağladı.

Çekmeköy Kadın Kolları 
olarak, Hüseyin Avni Sipahi 
Meslek Lisesinde Gazze yararına 
düzenlenen kermese Başkanımız 
Arzu Kepenek ile birlikte, 
ziyarette bulunduk. 

Fatih İlçe Kadın Kollarımız 
teşkilat mensuplarımızla, 
Çarşamba pazarında Filistin 
yararına kermes düzenledi.



 www.akpartiistanbul.com                 

 
AK KADIN 40

Yerel seçimlere giderken 
39 ilçemizde çalınmadık 
kapı, ziyaret edilmeyen 
ev kalmayıncaya kadar 

mahalle mahalle, sokak sokak, ev 
ev ziyaretlerimize devam ediyoruz. 
Biliyoruz ve inanıyoruz ki hoş 
bir selamın, tatlı bir güler yüzün 
ve kısa bir çay muhabbetinin 
giremeyeceği gönül yoktur. Bu 

ÇOCUKLARIMIZLA YERLİ 
MALI HAFTASINI KUTLADIK

GEÇMİŞTEN 
ALDIĞIMIZ 
GÜÇLE 
GELECEĞİ İNŞA 
EDİYORUZ
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inanç ve kararlılıkla çalışmalarımız teşkilatımızın tüm fertleri ile devam ediyor. 
Geçmişten aldığımız güç ile geleceği inşa ederken “Yeniden İstanbul” 

diyerek bu hafta Beyoğlu, Küçükçekmece, Büyükçekmece, Şişli, Ümraniye, 
Beşiktaş, Çekmeköy, Fatih, Sarıyer, Gaziosmanpaşa, Avcılar, Zeytinburnu, 
Esenyurt, Eyüp, Kadıköy, Güngören, Beykoz, Esenler, Kartal İlçe Kadın Kolları 
teşkilatlarımızla saha çalışmalarımıza devam ettik.




